



DEFI CUP

Tournament Rules

2023

The Défi Cup tournament is open to all members of the club, with or without a licence. The pyramid can be found at the entrance to the club house behind the door.

- Each player can challenge any other player **on the same line**, or, **a player placed on the line above**. If the challenger wins a match then players swap places in the pyramid.
- Matches last 50 minutes (plus 5 mins warm-up, and 5 mins to clean the court).
- Players are responsible for booking courts through the Plugin system
- Players communicate directly with each other to organize (or cancel) challenges. The challenge must be responded to within 48 hours to fix a match.
- If one player fails to turn up for the match, the reservation must be cancelled to allow other club members to use the court. If only the challenger is present then s/he wins the match.
- Games must take place within 7 days of a challenge being accepted, otherwise the person challenged loses the match and the challenger can take their place.
- The winner is the player who takes the most games within the 50-minutes playing time. In case of a draw, then one more point is played (sudden death) to determine the winner.
- Results are to be sent by email within 24 hours to defi.cup@tennisclubnyon.ch The winner is responsible for this communication. Please also change the names on the pyramid.
- Players with a challenge organized, cannot issue a further challenge.
- The tournament runs from May 8 to September 23 2023
- One day before the finals, players in positions 2 and 3 will play a semi-final. Finals are scheduled for the 23 September 2022, followed by the Défi Cup Party.

Please remember the name of the game is fair play! 😊

defi.cup@tennisclubnyon.ch



DEFI CUP

Règlement du Tournoi

2023

Tournoi ouvert à tous les membres du Club, licenciés ou non. La pyramide est placée dans le club house à l'entrée, derrière la porte.

- Chaque joueur peut défier un joueur placé **sur la même ligne, ou sur la ligne immédiatement au-dessus**. Si le défieur gagne, les joueurs changent de place dans la pyramide.
- La durée du match est de 50 minutes (5 minutes d'échauffement et 5 minutes de préparation du terrain).
- Les joueurs réservent leur terrain par le system plugin.
- L'invitation à un match défi, ou son annulation, est communiquée entre les deux joueurs. L'invitation doit être confirmée pendant un period de 48 heures
- Si la personne défiée ou « le défieur » ne se présente pas à l'heure convenue, la réservation du terrain doit être annulée. Si seulement le défieur est sur place, il/elle gagne le match.
- Le défi doit se jouer dans les 7 jours après son lancement, sauf cas exceptionnel. Si la personne défiée ne relève pas le défi dans le délai de 7 jours le match est perdu et le défier prends la place.
- Les données du match et le résultat sont à reporter email à defi.cup@tennisclubnyon.ch dans les 24 heures. Le vainqueur est responsable de cette communication. Merci aussi de changer les noms sur le pyramid
- Le vainqueur est celui qui a gagné le plus de jeux durant le temps réglementaire (50 minutes). En cas d'égalité de jeux on joue un point décisif pour déterminer le gagnant.
- Les joueurs avec un défi en cours ne peuvent pas lancer un autre défi.
- Les matchs se jouent du 8 mai au 23 septembre 2023.
- Un jour avant la finale les numéros 2 et 3 jouent la demi-finale. Les finales ont lieu le samedi 23 septembre 2023, suivies par la remise des prix.

Rappeler vous, Fair Play, s'il vous plait!! 🙏

defi.cup@tennisclubnyon.ch